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Dne 04.10.2008 se konalo vítání občánků do života našeho města.
Slavnostní projev přednesla paní Hana Franclová, člen rady a zastupitelstva města. Pozvaní byly rodiče s dětmi a svými blízkými:
Martina Vernera, Daniela Shabani, Barbory Gabriely Švandrlíkové, Marka Hrdličky, Silvie Berkyové, Davida Blaty, Vojtěcha Lahodného, 

Nikoly Kukeňové, Jindřišky Donátové, Adély Bašistové, Davida Šimona, Lucie Doutnáčové, Terezy Verbířové, Richarda Mališe, Marie 

Linzmayerové, Emy Valouškové, Nely Ješetové, Filipa Kořána, Agnesy Ferkové a Patrika Horváta.

Vítání občánků do života našeho města

K slavnostnímu aktu z celkového počtu 20 pozvaných se dostavilo přispělo k celkové atmosféře této akce. Rovněž přišel i pan Petr Bříško 
13 dětí se svými blízkými. Všechny děti dostaly dáreček a maminky a hrou na klávesy a zpěvem doladil atmosféru celého programu.        
kytičku. Celý obřad doprovázela na klávesy paní Mgr. Zdeňka Černá    Za jejich vystoupení jim patří dík. Další obřad vítání občánků máme 
a členové pěvěckého souboru Klubko - Kristýna Oravkinová, Petr naplánovaný na květen 2009. Myslím, že vítání občánků má v našem 
Jandáš, Šárka Klaudyová - zpěv , Martina Klaudyová a Daniela městě svou tradici, o čemž svědčí účast. Těšíme se na vás u příležitosti 
Pillárová - zpěv a flétna a Veronika Štěpánková, zpěv a housle. Paní dalších setkání.
učitelka Černá s dětmi nastudovala nové pásmo básniček a písní, což    Marie Tojmarová, matrikářka

Zleva: rodina Lucie Doutnáčové, Richarda 
Mališe.

Zleva: rodina Michala Vernera, Barbory 
Švandrlíkové, Marka Hrdličky, Silvie 
Berkyové.

Zleva: rodina Davida Blaty, Vojtěcha 
Lahodného, Jindřišky Donátové, Adély 
Bašistové.

Zleva: rodina Marie Linzmayerové, Emy 
Valouškové, Filipa Kořána.

Hana Franclová, Veronika ŠtěpánkováVeronika Štěpánková
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Z bloku Policie ČR
Vloupal se v Karlovce do auta zastaven  a kontrolován  HV  při  řízení mot. do nezajištěného domu v obci Malá Veleň, 
Neznámý pachatel se v době od 12:30 hod. vozidla  tov. zn. Škoda 135LX. Provedenou využil nepřítomnosti majitele domu,       

do 14:10 hod. dne 26. 10. 2008 v lesním kontrolou bylo zjištěno, že má vyslovený který byl na zahradě za domem, kde               
prostoru v obci Velká Bukovina  - Karlovka zákaz řízení motorových vozidel platný       z místnosti kuchyně odcizil peněženku           
vloupal do OA VW  SHARAN stříbrné barvy. do 13. 11. 2008. Zákaz řízení vydal Městský s doklady poškozeného bez finanční 
Po vypáčení zámku u dveří spolujezdce úřad Varnsdorf. Ve věci byly zahájeny úkony hotovosti.  
odcizil vestavěnou navigaci Volkswagen  z kr ác en éh o  přípravného řízení a řidiči bylo 
a dále 5 ks zadních sedadel. Tímto jednáním sděleno podezření ze spáchání TČ. Na syna dluží 7.000 tisíc korun
způsobil poškozenému předběžnou škodu     Podezřelý KD si neplní vyživovací 
ve výši 80.000,- Kč. Usedl za volant bez řidičáku povinnost na svého nezl. syna, jak mu bylo 

Podezřelý VH byl dne 8. 10. 2008 v 19:00 určeno rozsudkem OS Děčín ze dne            
Mařila výkon úředního rozhodnutí hod. v Benešově nad Ploučnicí ul. Husova 13. 7. 2007, kdy má měsíčně platit částku     
Podezřelá HŠ dne 22. 10. 2008 v době       zastaven a kontrolován jako řidič motorového ve výši 1000,- Kč vždy do 15. dne v měsíci     

od 12.00 hod. do 14.00 hod. mařila výkon vozidla zn: Škoda 120L. Následnou lustrací k rukám matky. Za uvedené období dluží 
úředního rozhodnutí společně se svým bylo zjištěno, že jmenovaný není držitelem částku na výživném ve výši 7.000,- Kč.
druhem tím, že bránila vykonavateli             řidičského oprávnění žádné skupiny              
ve výkonu exekuce nařízené Okresním a rozsudkem OS Děčín mu byl vysloven Z chaty si odnesl lihoviny, CD přehrávač   
soudem v Děčíně. zákaz řízení motorových vozidel. Ve věci i křovinořez 

byly zahájeny úkony zkráceného přípravného Neznámý pachatel nezjištěným způsobem 
Ukradl ze zahrady vrak vozidla řízení a podezřelému bylo sděleno podezření         otevřel dveře do přístavku stodoly, která je 
Neznámý pachatel v době ode dne           ze spáchání tr. činů. součástí rekreační chaty v Benešově n. Pl.      25. 9. 2008 20:30 hod. do dne 26. 9. 2008 

- Ovesné. Ze stodoly odcizil křovinořez         17:00 hod. odcizil z neoplocené zahrady       Vyloupil benzinovou stanici a uskladněné konzumní lihoviny. Ze stodoly za domem v Benešově nad Ploučnicí           Prozatím neznámý pachatel se vloupal       pak vnikl přes půdu     do obytné části objektu ul. Heřmanovská vrak vozidla zn: VAZ v době od 03:20 hod. do 03:25 hod. dne       RCH, kde odcizil rádio s vestavěným CD combi, modré barvy. Provedeným šetřením 
25. 9. 2008 do objektu benzinové čerpací přehrávačem a potraviny. Pachatel odešel      bylo zjištěno, že krádeže se dopustil VH, 
stanice na ulici Děčínská v Benešově nad z objektu přístupovou cestou. který byl v posledních třech letech 
Ploučnicí, kdy po rozbití skleněné výplně pravomocně odsouzen OS Ústí nad Labem   
dveří vnikl do objektu. Odtud odcizil cigarety Neplatí na svou dceruza majetkovou trestnou činnost. Ve věci byly 
v hodnotě 26.085,- Kč. Poškozením dveří Podezřelý ŠD si neplní svoji vyživovací zahájeny úkony Zkráceného přípravného 
způsobil neznámý pachatel před-běžnou povinnost ke své nezl. dceři v celkové výši řízení a sděleno podezření z trestného činu 
škodu ve výši 15.000,-Kč. 500,- Kč měsíčně splatných vždy k 15. dni     Krádež.

v měsíci k rukám matky, jak mu bylo určeno 
Peněženku ukradl přímo z kuchyně rozsudkem Okresního soudu v Děčíně.        Řídil vůz i přes zákaz úřadu
Neznámý pachatel dne 15. 10. 2008           Dne 12. 10. 2008 ve 23:05 hodin              Za dobu od 1. 9. 2007 do současné doby 

v době od 10:05 hod. do 10:15 hod.,            na náměstí Míru v Benešově  nad Ploučnicí podezřelý dluží na výživném částku     
bez použití násilí, neoprávněně vnikl           byl  hlídkou OOP Benešov nad Ploučnicí 5.000,- Kč.

Program:    usnesení: 14 pro členem se od 01.10.2008 stala   1 )  tajnou volbu
1 ) Z a h á j e n í ,  n á v r h o v á  Usnesení č. 70/2008: p. Zdeňka Neubauerová. RaM   2)  v e ře jn ou volbu
komise,ověřovatelé zápisu   Z aM   sc hv á lil o  program jednání o tomto vydala p. Neubauerové Hlasování: 5 pro tajnou volbu.
- starosta ZaM ze zasedání dne 1.10.2008. o s v ě d č e n í  o  n a s t o u p e n í   V ý sle de k  h la so vá ní  p ro návrh 
2) Odstoupení člena ZaM, volba Do návrhové komise byli zvoleni d o  f u n k c e  č l e n a  Z a M   u sn es en í:  ne sc hv ál en o.    
nového člena rady - starosta tito členové: p. Franclová,  o d  01 .1 0.2 0 08 . Usnesení č. 75/2008:
3) Kontrola usnesení z minulého p. Myšíková, p. Neliba. Výsledek hlasování pro návrh ZaM schválilo veřejnou volbu 
ZaM-starosta. Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro člena RaM.
4) BTS s.r.o. - stav hospodaření, usnesení : 14 pro Usnesení č.73/2008: Starosta vyzval členy ZaM         
prodej- starosta. Usnesení č. 71/2008: ZaM bere na vědomí odstoupení k předložení kandidátů na člena 
5) Rozbor hospodaření za  Z aM   sc hv ál ilo  n áv rhovou komisi p a n a  B o h u m i l a  C h o u r a   R aM .  In g . J iř í M o ra ve c  po žádal 
I. pololetí 2008 + rozpočet města ve složení : p. Franclová,  k   30 .9 .2 00 8  z e  Z astupitelstva starostu o přestávku cca 10 
na rok 2009  - p. Kleinertová.             p  .   M    y  š íková, p. Neliba. města a člena Rady města  m in u t.       
6) Prodej, koupě majetku města    J a k o    o v ě ř o v a t e l e  zápisu byli na vlastní žádost. Navrženi byli níže uvedení:
- starosta. navrženi: p. Klouček a Bc. Starosta přivítal novou členku  počet hlasů pro 
7) Organizační záležitosti Tojmar. ZaM, přednesl slib člena ZaM   I va n Neliba - 7
8)  Diskuse           Výsledek hlasování pro návrh a p. Neubauerová se svým cituji:  Ing. Jiří Moravec - 6
9) Návrh na usnesení, závěr usnesení : 14 pro Slibuji   a podpisem pod písemné Zdeňka Neubauerová - 4                                                                                           

Usnesení č.72/2008: vyhotovení slibu stala od Josef Klouček - 7
1. Zahájení ZaM schválilo ověřovatele 01.10.2008 členkou ZaM  Výsledek hlasování pro návrh 
Zasedání ZaM zahájil a řídil zápisu ve složení: p. Klouček   B en e šov nad Ploučnicí. usnesení: nikdo nebyl schválen.
starosta města pan Karel a Bc. Tojmar. Výsledek hlasování pro návrh Usnesení č. 76/2008:
Vrbický. Přivítal přítomné a usnesení : 14 pro ZaM neschválilo ani jednoho       
seznámil je s programem 2. Odstoupení člena RaM  U s ne se ní  č.  74 /2 00 8 : z navržených kandidátů na 
jednání. Starosta požádal členy a  volba nového člena rady. ZaM bere na vědomí složení doplnění RaM. 
ZaM o vyjádření se k nahrávání  Starosta seznámil členy ZaM se slibu nové členky ZaM p. Zdeňky Starosta - navrhl termín konání 
částí jednání ZaM na diktafon. skutečností ,že p. Bohumil Chour Neubauerové. m i m o ř á d n é h o  Z a M  n a  
Nikdo z přítomných neměl na vlastní žádost odstoupil  V ol ba  č le na  R a M Benešov n.Pl. 15.10.2008 v 17:00 hodin.
připomínku. k 30.09.2008 ze ZaM Benešov Starosta vyzval členy ZaM  V ý sle d ek  h la sování pro návrh 
Výsledek hlasování pro návrh nad Ploučnicí. Nastupujícím k výběru formy hlasování: usnesení: 15 pro

ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 1.10.2008 od 17:00 hodin 
ve velké zasedací síni MěÚ
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Usnesení č. 77/2008: Starosta - bylo hlasováno  m o cn ě  r oz h od n ut o,  j e stále  Z a M   sc h vá l i lo,  aby úvěr 
ZaM schválilo odložení volby o změně článku smlouvy a z toho v řešení příslušných orgánů 3000000,- Kč na koupi 37% 
člena RaM na mimořádné ZaM jasně vyplývá,že smlouva byla činných v tr. řízení. podílu BTS, byl splácen ze zisku 
konající se 15.10.2008 od 17:00 ZaM k dispozici. Starosta - má někdo  dotaz ke BTS.
hodin. - člen ZaM má právo toto zprávě ? Poznámka: v 18:40 odešel pan 
Na mimořádné jednání ZaM kontrolovat a je také jeho - bez dotazů. Urx.
15.10.2008 nebudou dle dohody povinností toto kontrolovat. Výsledek hlasování pro  návrhy 
členů ZaM zasílány pozvánky! Mgr. Tesarčíková - Ing. Mádle by usnesení: 14 pro 5. Zpráva o hospodaření za      
Výsledek hlasování pro návrh si měl přečíst usnesení. Usnesení č. 80/2008: 1. pololetí  2008
usnesení: 13 pro, 2 proti - upozorňuje, že výsledek ZaM bere na vědomí zprávu -  z p r á v u  o  h o s p o d a ř e n í               
Usnesení č. 78/2008: hlasování o tomto byl : 13 pro ! jednatele BTS . za 1.pol.2008 předložila vedoucí 
Z a M  p o v ě ř u j e  s t a r o s t u  Mgr. Špička - neví zda Ing.Mádle Starosta - vyzval k revokaci F a P  o d b o r u  p a n í  H a n a  
vykonáváním funkce RaM dle  píše za sebe nebo za KV. usnesení 45/2008 ztrácí nyní Kleinertová, žádá o dotazy.
100 z.č. 128/2000 Sb. - nedělá to, co je KV zadáno. KV smysl. Diskuse:

nepřísluší navrhovat, plní úkoly Výsledek hlasování pro  návrhy Pan Semerádt - máme moc velké 
3. Kontrola usnesení uložené KV ZaM. usnesení: 14 pro ceny za m2.
usn. 6/2007 komisi pro výběrové - zcela ignuruje zákon Usnesení č. 81/2008: Ing. Moravec - cena je v pořádku, 
řízení informovat každé řádné Ing. Mádle - vy sám pane starosto Z a M  r e v o k u j e  u s n e s e n í   v  D ěč ín ě j so u c e ny  vy š ší. 
z a s t u p i t e l s t v o  o  p l n ě n í   js te  m ě   po žá da l,  a by ch   se na č. 45/2008 ( starostovi města Pan Klouček - měl jsem stejný 
usnesení č.2006/208 včetně kupní smlouvu podíval. jednat s dalšími zájemci o prodej názor, že ceny jsou moc vysoké.
podání informace o zveřej- -  pan Špička by se měl zamyslet BTS jako celku). Mgr. Špička - prodej za tržní 
něných zakázkách. p. Klouček - KV chtěl pouze Starosta - bude se jednat  c en y.          
- pan Klouček - přednesl zprávu, ob j a sněn í  u snesen í  ZaM  o  z ál ež it os ti  tý ka jí cí  se člena Výsledek hlasování pro návrh 
písemné vyhotovení předal o prodeji ZS. ZaM , nutné hlasovat o jeho usnesení: 13 pro
sekretářce k založení k zápisu. -  c i t u j e  u s n .  2 0 5 / 2 0 0 5   v yl ou če ní  z  jed n án í.        Usnesení č. 86/2008:
- viz příloha. + podmínky koupě a prodeje. Výsledek hlasování pro návrhy ZaM bere na vědomí zprávu       
- nejsou žádné dotazy. Mgr. Tesarčíková - objasňuje usnesení: 10 pro, 4 zdrželi o hospodaření za 1.pololetí 2008 
us. č.  66/2008 starostovi cenu a vznik ceny. Usnesení č. 82/2008: a zprávu o přípravě rozpočtu 
p o d e p s á n í  s o u h l a s n é h o   Mgr. Špička - je to osobní ZaM schválilo vyloučení Ing. města na rok 2009.
prohlášení a uznání /poz. parcela iniciativa, někdo se schovává  J iř íh o Moravce z projednávání       
čp.611/5 LV 878 k.ú. Ovesná/   z a KV. a rozhodování o záležitostech 6.Prodej, koupě majetku města
až po předložení podepsané p. Klouček - co má tedy KV týkaj íc í  se  s t ra teg ického 6.1. prodej b.j.č. 179/4 - viz 
nab ídky  na  využ i t í  zák .  provádět? rozhodnutí majoritního vlastníka příloha.
předkupního práva p. Josefem Mgr. Špička - KV plní usnesení ve společnosti BTS s.r.o. Výsledek hlasování pro návrh: 
Kolibou. ZaM a další úkoly ze ZaM Starosta - vyzval nyní členy ZaM 13 pro
Toto usnesení starosta splnil. Ing. Mádle - dotaz proč starosta k  vyjádření názoru na odkup Usnesení č. 87/2008:
us. č. 53/2008- ZaM bere na nereagoval na zprávu  KV č. 1. podílá v BZ¨TS za cenu  ZaM schválilo prodej b.j.č.179/4 
vědomí zprávu kontrolního Starosta - reagoval na KV 1. 3.000.000 Kč. o velikosti 1+1 o výměře         
výboru s tím, že diskuse k této - všichni jeho reakci měli  p . K lo u če k -  p ro  od k oupení. 53,07 m2 v 2. NP bytového domu 
zprávě bude na dalším jedníní v materiálech. Mgr. Špička - pro odkoupení. v ulici Boženy Němcové, na       
ZaM. Jedná se o zprávu č.3  M  gr . T e sa rč íková - znovu připo- p. Semerádt - bylo by výhodné p.č. 247 v k.ú. Benešov nad 
+ zápis z jednání ze dne míná zákonné úkoly KV - z.č. mít 100 % podíl. P l o u č n i c í  v č e t n ě  s p o l u -
15.9.2008. 128/2000 Sb. je povinnost Mgr. Tesarčíková -  z čeho platit vlastnického podílu o velikosti 
Diskuse ke zprávě : dodržovat zákon. úvěr? Nutné zajištění splátek, 531/6412 na společných částech 
Starosta - přednesl body zprávy Starosta - ukončuje diskusi  u po z orň u je  n a  napjatý rozpočet domu a pozemku. Způsob pro-
KV. k prodeji ZS. města. deje bude proveden obálkovou 
- domnívá se, že si KV nezjistil Ing. Mádle - dotaz na jednatele Ing. Moravec - společnost metodou za  vyvolávací cenu  
dostatek podkladů pro svá BTS -  zc izení  ho tovos t i  generuje zisk, zisk celý do 303 500,-Kč.
stanoviska uvedená ve zprávě. jednatelkou BTS. městského rozpočtu. Ing. Moravec - děkuje za otevření 
- všechny usnesení byla řádně Starosta - odpověď bude součástí Starosta - dle plánu příjmů BTS k ina .  Navrhu je  ve ře jnou  
ZaM schválena a vše je doloženo zprávy jednatele BTS - viz níže. by si na toto měla společnost pochvalu a finanční ocenění     
v zápisech ZaM. Výsledek hlasování pro návrh vydělat. pro pana Nelibu za dobrou práci 
- dotaz zda je toto názor KV či usnesení: 13 pro, 1 zdržel I n g .  Š u m a  -  p r o  o d k u p  SLM.
Ing. Mádleho. Usnesení č. 79/2008: společnosti. Poznámka: Ing. Jiří Moravec 
Ing. Mádle - ptá se za co platíme ZaM   bere  na  vědomí  plnění Výsledek hlasování pro návrhy odešel v 19:00.
právníka a nestačí to dávat vědět ukládajících usnesení z minulého usnesení: 13 pro 6.2. prodej pozemku p.č.40 díl 
pouze jedenkrát v roce. jednání ZaM Usnesení č.83/2008: ,,a“ a p.p.č. 729 díl ,,c“ - viz 
- chce mít přehled co se řeší na ZaM schválilo odkup 37% příloha.
MěÚ. 4. Benešovská teplárenská o b c h o d n í h o  p o d í l u  o d  Výsledek hlasování pro návrh 
-  z d r a v o t n í  s t ř e d i s k o  -   s po le čn os t          m i n o r i t n í h o  v l a s t n í k a  usnesení: 12 pro
p. Zamykal - je jednou pro vždy Na zasedání byl přítomen s p o l e č n o s t i  B e n e š o v s k á  Usnesení č. 88/2008:
vyřešeno, smlouva je udělaná  j ed n atel BTS p. Václav Průša. teplárenská společnost s.r.o.  Z aM   sc h válilo prodej pozemku 
v  neprospěch  města, neměli Přednesl zprávu o stavu BTS.  za cenu 3 000 000,- Kč. p.č.40 díl „a“ o výměře 334 m2, 
potuchy z čeho se vycházelo. Poznámka: 18:30 odchází  V ý sle de k  h la so vání pro návrhy p.p.č.729 díl „b“ o výměře 29 m2 
Ing. Šuma - oponuje ing. p. Neubauerová. usnesení: 13 pro a p.p.č. 729 Díl „c“ o výměře 18 
Mádlemu, že ZaM se domluvilo, Zpráva  by la  p řednesena ,  Usnesení č. 84/2008: m2 v k.ú. Ovesná obec Benešov 
že chce zdravotní středisko písemně  zapisovatelce nebyla ZaM schválilo záměr vyhlásit nad  P loučn ic í  manže lům 
zachovat za každou cenu, jednalo předána. veřejnou soutěž dle zák.  R o d o v ý m  a  m a n ž e l ů m  
se o užitné hodnotě budovy  P od á na  in fo rm a ce o stavu BTS. 137/2006/Sb na úvěr ve výši  K i nd l ov ým    z a c e nu  1 8  000,-Kč.
- konečnou částku navrhl pan - k výše uvedenému dotazu 3000000,-Kč od peněžních 6.3. prodej p.p.č. 1147/1 - viz 
Zíval - toto je také součástí ohledně  podezření z tr. činu   ús ta v ů .  příloha.
zápisu ze ZaM. -  schodek ve výši 97.000,- Kč ,    Výsledek hlasování pro návrh Výsledek hlasování pro návrh 
p. Franclová - smlouva byla  z  to h o b y lo  jednatelkou uhrazeno usnesení: 13 pro usnesení: 12 pro
k dispozici. 13.293,- Kč, zatím není  pravo- Usnesení č. 85/2008: Usnesení č. 89/2008:
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ZaM schválilo prodej p.p.č. 6.8. záměr prodeje pozemku ZaM schválilo rozpočtové Výsledek hlasování pro návrh 
1147/1 o výměře 5 412 m2  p .p .č . 7 37 /1 -  vi z příloha opatření č.6 – přesun částky  u sn e se ní : 1 2 pro
v k.ú. Benešov nad Ploučnící 1000000,-Kč na financování  Výsledek hlasování pro návrh Usnesení č. 108/2008:
panu Josefu Krumlovi, Benešov akce zateplení školní jídelny        usnesení: 11 pro, 1 zdržel ZaM bere na vědomí žádost          
n a d  P l o u č n i c í  z a  c e n u                a praktické školy.Usnesení č. 95/2008: o finanční dotaci na pokrytí 
86 200,-Kč. 7.3. rozpočtové opatření č.7 - viz n á k l a d ů  s p o j e n ý c h                       ZaM schválilo záměr prodeje 
6.4. prodej b.j.č. 255/2 - viz příloha. s provozováním stomatologické pozemku p.p.č.737/1 o výměře 
příloha. Výsledek hlasování pro návrh pohotovosti v městě Děčín.  98,68m2 v  k.ú.Ovesná , obec 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 proBenešov nad Ploučnicí. 7.10. účast města na projektu 
usnesení: 12 pro Usnesení č. 102/2008: "Metropolitní síŤ".6.9. uzavření smlouvy - viz 
Usnesení č. 90/2008: příloha Výsledek hlasování pro ZaM schválilo rozpočtové Výsledek hlasování pro návrh 
ZaM schválilo prodej b.j.č. 255/2 návrh usnesení: 12 pro opatření č. 7. usnesení: 10 pro, 1 zdržel
o velikosti 2+1 o výměře 58,7 m2 Usnesení č. 96/2008: ZaM 7.4. rozpočtové opatření č.8-viz Usnesení č. 109/2008:
ve 2 NP bytového domu č.p.255  schválilo uzavření smlouvy o příloha. ZaM  schválilo účast města        
ulice Českolipská na p.č.391       smlouvě budoucí na zřízení Výsledek hlasování pro návrh na projektu  "Metropolitní sí" .
v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. věcného břemene na akci „C- usnesení: 12 pro
Způsob prodeje bude proveden 0 8 0 6 / 1 / 3 - 2 - 0 3 5  0 9 6 1 / 0 7  Usnesení č. 103/2008:  8. Diskuse
o b á l k o v o u  m e t o d o u  z a  Benešov nad Ploučnicí, Krátká ZaM schválilo rozpočtové Ing. Ivo Mádle - děkuje za kino, 
vyvolávací cenu 223 500,-Kč 9 2 , Ú P S “ . t r a s a  p o d z e m n í  opatření č.8. ptá se zda by nešlo každé ZaM 
6.5. prodej stavebního pozemku komunikační sítě  povede přes 7.5. členství v Radě obcí udělat v kině.
p.č. 132 - viz příloha p a r c . č . 1 2 3 0 / 1 , 1 2 3 0 / 4  –  Výsledek hlasování pro návrh Starosta - sděluje, že tato otázka 

ukončeno v rozvaděči MIS 1a      Diskuse Starosta - naše možnosti usnesení: 12 pro záleží právě na nich zastupitelíc.
v budově č.p.17 postavené na jsou: Usnesení č. 104/2008: Ing. Šuma - potřeba opravit 
pozemku p.p.č.115/1 a budova - vybrat jednoho zájemce chodník na sídlišti – hlavní.ZaM neschválilo členství v Radě 
č.p.95 postavená na pozemku - rozdělit pozemek na tři stejné obcí pro udržitelný rozvoj území. p. Myšíková - potřeba je opravit 
p.p.č.85(vlastníkem nemovitosti díly. všechny chodníky.7.6. rozdělení výtěžku z VHP      
332/371 je Město Benešov nad Mgr.  Šp ička  -  obá lková  - viz příloha. Ing. Šuma - nepořádek ve městě, 
Ploučnicí).metoda?? Cena je zajímava pro v kině je moc velké teplo, udělat Výsledek hlasování pro návrh 
6.10. záměr prodeje bytového ty s věcným břemenem. regulaci.usnesení: 12 pro
domu č.p. 374 - viz přílohaStarosta - ptá se na záměry Dotazy občanůUsnesení č. 105/2008:
Výsledek hlasování pro návrh zájemců. Zástupci ulice Českolipská - ZaM bere na vědomí zprávu       
usnesení: 12 propaní Vrabcová - nemá záměr. připomínky ke kamionové o rozdělení výtěžku z VHP za rok 
Usnesení č. 97/2008:manželé Pavlišovi - vodovodní dopravě a nepřehledné dopravní 2008 rozdělený Radou města se 
ZaM schválilo záměr prodeje přípojka, kanalizace, přístup. situaci v úseku od závor k mostu souhlasem Zastupitelstva města.
bytového domu č.p. 374, paní Slaninová - podklady pro p o d  S o k o l s k ý m  v r c h e m                7.7. finanční účast na změně 
Českolipská ulice, na st.p.č. 518 přístavby RD dle nových - rychlost, váha kamionů a pod., územního plánu.
v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. pravidel. zničené chodníky, nemožnost Starosta - navrhuji, aby si 
6.11. místní šetření.p a n  P a v l i š  -  s o u h l a s í                     vyjetí ze dvorů občanů ulice žadatelé své změny  v úz.plánu 
Výsledek hlasování pro návrh s rozdělením na tři díly. Českolipská.zafinancovali sami - perioda je 
usnesení : 12 propaní Vrabcová - souhlasí také. - řešit přechod pro chodce           teprve 2 roky.
Usnesení č. 98/2008:Starosta - je potřeba udělat  v úseku ulice Českolipská.Výsledek hlasování pro návrh 
ZaM ukládá odboru SM u níže geodetické oddělení. Tajemník - RaM v této věci již usnesení: 12 pro
uvedených pozemků provést Výsledek hlasování pro návrh uložila odboru VŽP učinit dotaz Usnesení č. 106/2008:
místní šetření.usnesení: 12 pro na majitele komunikace ulice ZaM neschválilo finanční účast 
Jedná se o tyto pozemky: Českolipská tj. SÚS. Obává se, Usnesení č. 91/2008: na změně územního plánu. 
p.p.č.567/1, 609/5, 609/11, že není možné kamionovou ZaM bere na vědomí prodej 7.8. veřejnoprávní smlouvy        
636/2, 682/40, 682/47, 1347/2, dopravu v tomto úseku úplně stavebního pozemku p.č.132       o zajištění přest. agendy.
1115/1, 1115/3, 1156/1, 42/3, odklonit ,  řeši t  lze pouze o výměře 253m2 v k.ú. Benešov Výsledek hlasování pro návrh 
1446, 229/10, 83/1, 84/5, 84/2, b e z p e č n o s t  t j .  z l e p š e n í  nad Ploučnicí za cenu 41 000,- usnesení: 12 pro
1202/1. viditelnosti při průjezdu ve Kč. Usnesení č. 107/2008:
Termín: ZaM 03.12.2008. zúžení, snížit rychlost.Výsledek hlasování pro návrh ZaM schválilo v souladu             
6.12. předkupní právo pro -  V Ž P p o d á  z p r á v u  d o  usnesení: 12 pro s ustanovením §63, zákona 
Jaroslava Kouckého a Renatu 15.10.2008.Usnesení č. 92/2008: č.128/2000 Sb., o obcích, 
Kouckou - viz příloha Výsledek hlasování pro návrh ZaM ukládá odboru SM zajistit uzavření veřejnoprávních smluv 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 progeometrický plán na rozdělení o zajištění přestupkové agendy 
usnesení : 12 pro Usnesení č. 110/2008:pozemku p.č. 132 dle dohody mezi městem Benešov nad 
Usnesení č. 99/2008: ZaM ukládá odboru VŽP vyvolat všech zájemců. Ploučnicí a obcemi: Malá Veleň-
ZaM schválilo předkupní právo jednání s dopravním inspekto-6.6. prodej p.p.č. 989/4 - viz J e d l k a ,  F r a n t i š k o v  n a d  
pro Jaroslava Kouckého a Renatu rátem PČR a SÚS ohledně příloha Ploučnicí,Valkeřice, Verneřice, 
Kouckou Elisovou na pozemek bezpečnosti a řízení dopravní Výsledek hlasování pro návrh Merboltice, Starý Šachov, Velká 
p.p.č. 1445 ostatní plocha           situace v ulici Českolipská.usnesení: 7 pro, 4 proti, 1 zdržel - Bukovina, Horní Habartice, 
o výměře 74 m2 u domu č.p.42, p. Vrabcová - rušení nočního návrh nebyl přijat Dolní Habartice, Heřmanov.
náměstí Míru. klidu - ulice Děčínská.Usnesení č. 93/2008: 7.9. spolufinancování zubní 
7.Organizační záležitosti Starosta - řešením je MěP.ZaM neschválilo prodej p.p.č. pohotovosti.
7.1. rozpočtové opatření č.5 - viz 989/4 o výměře 1 436m2 v k.ú. Diskuse:
příloha. 9. Návrh na usnesení a závěrBenešov nad Ploučnicí za cenu Starosta - navrhl částku 30 000,- 
Výsledek hlasování pro návrh 434 000,-Kč. Jelikož již nebylo dalších dotazů Kč.
usnesení: 12 pro či připomínek požádal starosta 6.7. prodej p.p.č.114/2 - viz Mgr.  Šp i čka  -  j edná  s e                  
Usnesení č. 100/2008: č l e n y  n á v r h o v é  k o m i s e                  příloha o suplování povinnosti státu.
ZaM schválilo rozpočtové k přednesení návrhu usnesení.Výsledek hlasování pro návrh Mgr. Tesarčíková - je pravda,      
opatření č.5. Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro že někoho suplujeme, ale je to 
7.2. rozpočtové opatření č.6 - viz usnesení: 12 proUsnesení č. 94/2008: potřeba, pokud tedy ty finance 
příloha. Usnesení č. 111/2008:ZaM schválilo záměr prodeje máme.
Výsledek hlasování pro návrh ZaM  schválilo návrh usnesení    pozemku p.p.č. 114/2 o výměře Starosta - v RaM je pouze          
usnesení: 11 pro, 1 zdržel z jednání dne 1.10.2008.21m2 v k.ú. Benešov nad 20000,-Kč
Usnesení č. 101/2008:Ploučnicí.
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Program: usnesení : 15 pro usnesení : 15 pro Tesarčíková
Zahájení, návrhová komise, Usnesení č. 114/2008 : Usnesení č. 116/2008 : - ano stalo.
ověřovatelé zapisu - starosta ZaM schválilo ověřovatele ZaM schválilo volební komisi ve - ptá se zda to byl příslib nebo 
2) Volba nového člena RaM zápisu ve složení: p. Myšíková, složení: p. Myšíková, Ing. Šuma. smlouva.
Benešov n. Pl.- starosta Ing. Šuma. Starosta Starosta - byl to příslib
3)  Organizační záležitosti                               - vyzval členy ZaM k předložení - musíme si na to dát příště pozor
- starosta 2. Volba nového člena RaM kandidátů na nového člena RaM - v penězích budou zahrnuty        
 4) Diskuse Benešov nad Ploučnicí - navrženi byli: p. Klouček  i  op ra vy  v st up ní ch dveří 
5) Návrh na usnesení, z  v  r. Starosta -seznámil zastupitele  a  p . In g. Jiří Moravec p. Klouček - dotazuje se na 

s dopisem, který obdržel. Dopis I. kolo volby nového člena RaM  způsob vytápění a zda je možná 
je od pana PhDr. Zdeňka Heniga - kandidát p. Josef Klouček temperace.1. Zahájení
předsedy MO ČSSD v Benešově - výsledek hlasování: 7 hlasů pro. Starosta - temperování není Dnešní mimořádné zasedání 
nad Ploučnicí ,  který zde vyřešeno, elektřina je zavedena.ZaM zahájil a řídil starosta města - p. Klouček nebyl schválen.
d o p u r u č u j e  n a  z á k l a d ě  pan Karel Vrbický. Přivítal Výsledek hlasování pro návrh II. kolo volby nového člena RaM.
mimořádné schůze MO ČSSD     p ř í t o m n é  a  s e z n á m i l  j e                 usnesení: 15 pro- kandidát p. Ing. Jiří Moravec.v  Benešově  n .  P l .  j ako  s programem jednání. Usnesení č. 118/2008:- výsledek hlasování: 9 hlasů pro.náhradníka za pana Chouru pana Výsledek hlasování pro návrh ZaM schválilo rozpočtové - Ing. Moravec byl schválen jako Ivana Nelibu. - žádal členy, aby usnesení : 15 pro opatření č.9.nový člen RaM.toto hlasování vzali na vědomí    

Usnesení č. 112/2008 : - kand. lístky - viz příloha zápisu- dal slovo panu Nelibovi, aby se         
ZaM schválilo program jednání 4. DiskuseVýsledek hlasování pro návrh k  tomu vyjádřil.
mimořádného zasedání ZaM dne p. Klouček - děkuje za hlasy, usnesení: 9 prop. Neliba - vážim si důvěry,      
15.10.2008. které obdržel.Usnesení č. 117/2008:ale rozhodl jsem se do RaM 
Do návrhové komise byli zvoleni nekandidovat z pracovních ZaM schválilo jako nastu-
tito členové : Mgr. Tesarčíková, důvodů ( aktivity MSK-fotbal ). 5. Návrh na usnesení a závěrpujícího člena rady města pana 
p. Semerádt, p. Neliba. Ing. Jiřího Moravce. Jelikož již nebylo dalších dotazů Starosta - vyzval členy ZaM       
Výsledek hlasování pro návrh či připomínek požádal starosta k výběru formy hlasování:
usnesení : 15 pro č l e n y  n á v r h o v é  k o m i s e                 1) tajná volba 3.Organizační záležitosti
Usnesení č. 113/2008 : k přednesení návrhu usnesení.2) veřejná volba 3.1. rozpočtové opatření č. 9 - viz 
ZaM schválilo návrhovou komisi Výsledek hlasování pro návrh příloha.Výsledek hlasování pro návrh 
ve složení : Mgr. Tesarčíková,    usnesení: 15 prousnesení : 8 pro Diskuse:p. Semerádt, p. Neliba. Usnesení č. 119/2008:Usnesení č. 115/2008 : Starosta - ptá se paní Mgr. Jako ověřovatelé zápisu byli ZaM schválilo návrh usnesení      Tesarčíkové, zda má s něčím ZaM schválilo tajnou volbu      navrženi: p. Myšíková, Ing. z mimořádného jednání dne podobným zkušenosti nebo zda na člena RaM.Šuma 15.10.2008.se j í  to také stalo Mgr.  Výsledek hlasování pro návrh Výsledek hlasování pro návrh 

Zápis ze zasedání mimořádného zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 15.10.2008 
od 17:00 hodin ve velké zasedací síni MěÚ

RaM po projednání schválila: o jednostranném zvyšování při soutěži hasičských družstev - uzavření smlouvy o nájmu 
nájemného z bytu dle vyhlášky v Heidenau. /4/ schránky kolumbária č. 6                    -  p r o g r a m  j e d n á n í  R a M  
Ministerstva pro místní rozvoj s  Frant iškem Maczákem.  03.09.2008 . /4/. - finanční příspěvek / z RaM /     
pro uplatnění jednostranného Smlouva bude uzavřena na dobu ve výši 5500,- Kč pro ZO Svazu - návrhovou komisi ve složení:  
zvýšení nájemného z bytu                  určitou 10 let. /4/post ižených civi l izačními p. Franclová,p.Chour /4/.
v období od 1. 1. 2009 do 31. 12. c h o r o b a m i  B e n e š o v  n a d  - použití výtěžku z VHP ve výši - rozpočtové opatření č. 4 (viz 
2009 následující nájemné: Ploučnicí na rekondiční pobyt 48.912,- Kč na dovybavení příloha). /4/
1. Byt - 21,64 Kč/m2, v Lázních Bělohrad. /4/ kulturního zařízení pro možnost - odpis pohledávek ve výši 

p o ř á d á n í  k u l t u r n í c h                             2. Byt - 19,96 Kč/m2, - finanční příspěvek z RaM / ve 5   9 5 0 , -  K č  ( p o h l e d á v k y  
a společenských akcí ve městě. výši 5000 Kč pro ZO Českého 3. Byt se sníženou kvalitou          z poplatků za psy za rok 2005       
/4/svazu chovatelů Benešov nad - 17,46 Kč/m2, a 2006). /4/

Ploučnicí na uspořádání výstavy - návrh usnesení z jednání RaM 4. Byt se sníženou kvalitou          - pronájem části p.p.č. 1156/1     
d r o b n é h o  h o s p o d á ř s k é h o  03.09.2008 /4/- 16,05 Kč/m2. /4/v k.ú. Benešov nad Ploučnicí, 
zvířectva. /4/výměra 84 m2, za účelem zřízení - přidělení bytu v Děčínské ulici 
- konání výstavy drobného RaM po projednání ne-zahrádky pro Pavla Prokopa, č.p. 458/2 o velikosti 2+1, 1. NP 
hospodářského zvířectva ve schválila :Benešov nad Ploučnicí. /4/ m a n ž e l ů m  J a r m i l e                          
d n e c h  2 5 . - 2 7 . 9 . 2 0 0 8  v e  a  Mi ros lavu  Šebe lovým,  - snížení nájemného pro MUDr. - pronájem části pozemku s.p.č. 
v ý s t a v n í m  a r e á l u  Č S C H  Benešov nad Ploučnicí. /4/ Pavla Váchu. 628 v k.ú.  Benešov nad 
v Bezručově ulici./4/Ploučnicí, výměra 28 m2,  -  př id ěl en í b yt u u l. Sokolský vrch - vstup města Benešov n.Pl.       
- udělení vyjímky z vyhlášky      za účelem skladování dřeva čp. 409/18 o velikosti 2+1, 3.  NP do Rady pro udržitelný rozvoj 
č. 137/98 Sb.  17, odst. 5 pro určeného k vytápění bytu pro manželům Anně a Jozefu území.
požárně nebezpečný prostor      Věru Bubníkovou, Benešov nad Zubčíkovým, Benešov nad 
od volné skládky surového dřeva Ploučnicí. Ploučnicí. /4/ RaM po projednání ukládá :
pro p.p.č. 1258/1 pro investora -  u z a v ř e n í  s m l o u v y   -  pr od lo už e ní  n áje m ní  s m lo uv y       - odboru VŽP podat do jednání 
Martina Fišera, Benešov nad o pronájmu části pozemku  n a  pr on áj em  b ytu č. 1 A v domě RaM 24.9.2008 zprávu o stavu 
Ploučnicí./4/p. p. č. 366/2 o výměře 418 m2    č . p .    3 7 4  ,   u l .    Českolipská, místních komunikací, kde 
- uzavření smlouvy o nájmu s Milanem Pčolarem, Benešov B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í                         probíhá odkanalizování města, 
schránky kolumbária č. 147                  nad Ploučnicí./4/ s Robertem Csupori na dobu zda  p ráce  pokraču j í  d l e  
s Janou Svobodovou. Smlouva určitou do 30. 9.  2009.  /4/. h a r m o n o g r a m u ,  ř e š e n í  -  o p l o c e n í  p o z e m k ů                    
bude uzavřena na dobu určitou neprůjezdnosti MK a popř. p. p. č. 675/36, 675/34 a 675/35    ž ádost  o  př íspěvek SDH              
10 let.  /4/v k. ú. Ovesná pro Jitku Průšovou      -   v  i z   p  ř íloha. penalizace při nedodržování 
- uzavření smlouvy o nájmu a Vítězslava Šípka, bytem podmínek a dále podat RaM -f inanční příspěvek / z RaM /    
schránky kolumbária č. 156                  z p r á v u  o  t e c h n .  ř e š e n í  Benešov nad Ploučnicí. /4/ ve výši 5000,- Kč pro Sbor 
s Jitkou Veselou. Smlouva bude odkanalizovaní v ul. Novina - na základě zákona č. 107/2006 dobrovolných hasičů Benešov 
uzavřena na dobu určitou 10 let. zejména ve vztahu k tech. stavu S b . ,  v  s o u l a d u  s  § 4   n ad  P lou č ni cí  na  p ok ry tí  ná kl ad ů      

Usnesení z14.jednání Rady města Benešov n.Pl. konané dne 03.09.2008 od 15.00 hodin v malé zasedací místnosti 
MěÚ Benešov n.Pl.
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komunikace ul. Novina. RaM po projednání bere na -st.úpravy ŠJ- splněno. Skramuskou k  30. 10. 2008.
vědomí :- odboru správy majetku města 2 4 2 / 0 8  -  V Ž P -  m í s t n í  - informaci MUDr. Pavla Váchy 

oznámit nájemcům zvýšení - kontrolu usnesení. komunikace- odkanalizování o přijetí asistentky praktického 
nájemného dle zák.č. 107/2006 Ukládající úkoly : města - trvá.  l é k a ř e  M U D r.  K a t e ř i n y  
Sb., v termínu do 30.9.2008. - H laváčkové  do  o rd inace  570/07 - ZS - prezentace - předávací protokol o předání      
odboru VŽP projednat s Bříškem a převzetí zařízení při změně podnikatelů - úkol trvalý. praktického lékaře od 1. 8. 2008.
koordinaci výkop. prací pro 525/07 - SLM + právník města    ře ditele školy. - konání předvolebního mítinku 
prodloužení vodovodního řádu           KSČM dne 12. 9. 2008 od 14:30 - smlouvy s f. Slovanka - RaM -  p o z v á n k u  K S H  Č M S  
v ulici Bezručova p.p.č. 229/1 24.09.2008. na náměstí.Ústeckého kraje ve spolupráci 
pro Petra Bříška na náklady 2 0 / 0 8  -  V Ž P  -  z m ě n y                         s OSH ČMS na benefiční den - žádost o zřízení plochy pro 
žadatele. v úz.plánu -trvá - úkol je časově sdružení dobrovolných hasičů  t vorbu graffiti. 
- odbor SM zaslat odpověď náročný, nutné řešit dle st. do ZOO Ústí nad Labem dne     - protokol výběrové komise          
ohledně stanoviska města k trase zákona. 27. 9. 2008. - akce zateplení čp. 602 ul. 
cyklostezky Ploučnice. Město 236/08- VŽP radar - vjezdy        - ukončení nájemní smlouvy  C ih el ní  , Benešov n.Pl. 
s o u h l a s í  s  v y b u d o v á n í m  do města-trvá. č. 13/2007/K na schránku 
c y k l o s t e z k y  P l o u č n i c e               246/08- S-projednat s pro- kolumbária č. 99 s Jaroslavem R a M  p o  p r o j e d n á n í  na dotčených p.p.č. 399/6, jektantem dokumentaci - ŠJ Kupcem k 30.9. 2008. doporučuje ZaM :399/13 a 399/14, ale s tím, že je splněno. - ukončení nájemní smlouvy      -  rozbor  hospodaření  za               nutné v projektu zajistit možnost 2 4 7 / 0 8 -  S j e d n a t                               č .  1/2001/K na schránku I. pololetí 2008.nutných těžeb dřeva - viz s právníkem /popt. řízení              kolumbária č. 6 s Jarmilou vyjádření lesního správce.

RaM po projednání schválila: zastoupeným Ing. Jiřím Šulcem, -  m o ž n o s t  p ř í s p ě v k o v é  15.10.2008.
hejtmanem Ústeckého kraje pro o rgan izac i  S lužby  měs ta  -  p r o g r a m  j e d n á n í  R a M  2 0 / 0 8  -  V Ž P  -  z m ě n y                          
stavby SO 301 Rekonstrukce Benešov nad Ploučnicí uzavřít 24.09.2008 /3/ v úz.plánu -trvá - úkol je časově 
odvodnění (stávajících uličních smlouvu o  ná jmu budov                       náročný,  nutné  řeš i t  d le              - návrhovou komisi ve složení:  
vpustí, přípojek a výměnu mříží a pozemků s MSK Benešov nad st. zákona.p. Myšíková, p. Lekner /3/.
z a  j e d n o t n é )  a  S O  1 0 1  Ploučnicí.  /4/ 236/08- VŽP radar - vjezdy do - volební řád školské rady / ŠR / 
Rekonstrukce krytu (povrchů - návrh usnesení z jednání RaM města-trvá T: 15.10.2008 RaMpři ZŠ a MŠ Benešov nad 
vozovek) na pozemku p.č. 24.09.2008.  /4/P l o u č n i c í , p ř í s p ě v k o v é  2 4 2 / 0 8  -  V Ž P -  m í s t n í  
1285/1 v k.ú. Benešov nad organizace - viz příloha . /4/ komunikace- odkanalizování 
Ploučnicí. /4/ RaM po projednání ukládá: města - splněno - viz dále.- napojení objektů A, B, C               
- umístění stavby zemního v Nerudově ulici na měststkou - odb. VŽP na SÚS navrhnout 260/08 - VŽP - zpráva kanalizace 
kabelového vedení NN spole-ČOV / ČOV CNP 5. /4/ o m e z e n í  t o n á ž e  n á k l .  - splněno.
čnosti ČEZ Distribuce a. s. na automobilů.- rozpočtové opatření č. 3 - viz 271/08 - odb. SM - oznámení 
pozemku p.p.č. 1272/4 v k.ú. příloha. /4/ - průjezd stavbou rekonstrukce zvýšení nájmů - splněno.
B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í  kanalizace. Provést dotaz na - navýšení denního pokladního 280/08 -  VŽP -  jednání                 
(vlastníkem sousedního pozem- omezení  ve  zvl .  už ívání  limitu o 350.000 Kč - v den s p. Bříškem - splněno.
ku p.p.č. 1272/5 je město). /4/ komunikace.výběru soc. dávek. 291/08 -  SM -  odpověď 
- prořezání větví u lípy na parcele - ředitelce ZŠ a MŠ Benešov n.Pl. - provozní řád kulturního cyklostezky - trvá.
č. 85/1 pro provedení pažení při zajistit volby do školské rady při zařízení a ceník pronájmů - viz - zprávu o činnosti ZŠ a MŠ budování kanalizace na parcele ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí, příloha. /4/ B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í ,  č. 85/6 v k.ú. Benešov nad příspěvkové organizace.- uzavření smlouvy o dílo         na příspěvkové organizace.Ploučnicí z důvodu dostatku - odb. VŽP vyhlásit poptávkové propojení kanalizace mezi - dopis vedoucí ŠJ ohledně manipulačního prostoru pro řízení na akci: „Poskytování kotelnou a ČOV se sdružením zajištění nápravy / st. práce ŠJ/.jeřáb firmou Ravel s.r.o., Ústí služeb v rámci provádění sběru, Stavební práce Bardzák za cenu - žádost obyvatel o řešení situace nad Labem.Podmínkou je svozu a likvidace SKO Benešov cenu 181.344 Kč vč. DPH - dětské asf. hriště  sídliště.provádění prořezu odbornou nad  P loučn ic í  a  Ovesná                s termínem do konce října firmou. /4/ - odb. VŽP při kontr. dnech / akce 2008./3 pro, 0, 1 zdržel /      RaM doporučuje ZaM:- zvláštní užívání komunikace z a t e p l o v á n í  Š J /  z a j i s t i t  -   v y b u d o v á n í  v ý j e z d u                - vzít na vědomí účast města na (zábor veřejného prostranství       odstraňování konkrétních závad na komunikaci II/262 a vedení projektu  Metropolitní síť.- chodníku) z důvodu provedení v konkrétních termínech s určení vodovodu a kanalizace přes - schválit příspěvek ve výši 35. definitivní úpravy povrchů         zodpovědné osoby. Zprávu pozemek p.p.č. 1272/4 (chodník) 000,- Kč na provozování U Skládky do 31.7.2009, podávat na každé jednání RaM.v k.ú. Benešov nad Ploučnicí stomatologické pohotovosti .Žižkova a Pod Ostrým do         - odb. VŽP vyčíslit náklady na panem Hejdukem,  bytem 2 0 .  1 2 . 2 0 0 8 ,  N e r u d o v a                         zasíťování hřiště - asf. plocha na Českolipská 718, Benešov nad a Čapkova do 20.12.2008 pro RaM po projednání jmenuje:sídlišti.Ploučnicí. /4/ firmu Ravel s.r.o., Ústí nad - zástupce zřizovatele do školské - odboru VŽP provést kontrolu - udělení vyjímky z ustanovení  Labem. /4/ rady při ZŠ a MŠ Benešov n.Pl. stavby před započetím a po 17 odst. 5 vyhlášky č. 137/1998 - finanční příspěvek ve výši /ŠR/: Radek Lekner, Lenka dokončení prací - vybudování Sb .  pro  hranice  požárně  2.000 Kč z RaM na nákup odměn Sluková, Zdeňka Čvančarová.výjezdu p.p.č. 1272 /chodník/ nebezpečného prostoru pro a sladkostí pro děti pro akci k.ú. Benešov nad Ploučnicí.parcely p.č. 1230/5 a 1230/4     Pohádkový les pořádanou dne 

při stavebních úpravách domu - odb. VŽP provést kontrolku 28.9.2008 na Táborském vrchu 
čp. 81, ČSA, Benešov nad odborného prořezání / nutné pro pro Mgr. Ondřeje Pacinu. /4/
P l o u č n i c í  p r o  m a n ž e l e  zajištění manipulačního prostoru 

- finanční příspěvek ve výši Ferechovy, bytem náměstí Míru / lípy - p.p.č. 85/6, žadatel            
1 . 0 0 0 , -  K č  n a  f i n a n č n í  16, Benešov nad Ploučnicí. /4/ f. RAVEL s.r.o. Ústí n.L.
zabezpečení akce Zakončení 

- vybudování počítačové sítě koupací sezóny pořádané dne   
v objektu Opletalova 673, RaM po projednání bere na 28. 9. 2008 na termálním 
Benešov nad Ploučnicí (ZŠ vědomí:koupališti pro Emila Kačera.  /4/
praktická) Speciální základní - kontrolu usnesení.- jako vlastník sousedního školou, Česká Kamenice. /4/ Ukládající úkoly :pozemku p.p.č.1276/1, k.ú. 
-  u z a v ř e n í  s m l o u v y                           570/07 - ZS - prezentace Benešov n.Pl./ změnu vytápění              
o provedení stavby s Ústeckým podnikatelů - úkol trvalý.v objektu č.p. 211, Žižkova ul. 
krajem, Velká Hradební 3118/48, 525/07 - SLM + právník města - Benešov n.Pl. /4/
400 02 Ústí nad Labem, smlouvy s f. Slovanka - RaM 

Usnesení z 15.jednání Rady města Benešov n.Pl. konané dne 24.09.2008 od 15.00 hodin v malé zasedací místnosti 
MěÚ Benešov n.Pl.

 RaM po projednání vydává 
o s v ě d č e n í  p .  Z d e ň c e  
Neubauerové o nástupu do funce 
člena Zastupitelstva města 
B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í               
z a  u v o l n ě n ý  m a n d á t                   
od 01.10.2008.

Usnesení z 16. mimořádného 
jednání Rady města Benešov 

nad Ploučnicí konaného 
dne 01.10.2008 od 16.30 hod.   
 v kanceláři starosty města 

Benešov n.Pl.
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Vážený pane Radku Leknere - místostarosto,
použil jsem zcela záměrně plného oslovení včetně méně obvyklého křestního jména z důvodu potřeby maximálně eliminovat možnost záměny osob 

stejného příjmení. Vyslovuji politování nad chybným dopadem Vámi uváděného údaje o tom, že jste příznivcem spíše osobního jednání. V takovém 
případě a za hypotetického využití telefonu by totiž nemohlo z Vaší strany dojít ke komické záměně osob. V 9. čísle Benešovských Novin polemizujete     
s paní Ušákovou zastoupenou jejím manželem panem Ušákem a vyzýváte je k vyšší občanské angažovanosti v souvislosti s výkonem zaměstnání 
učitelky a služebního funkcionáře severočeské dopravní policie.

Ujišťuji Vás, vážený pane Radku Leknere - místostarosto, že si s Vámi prostřednictvím tohoto periodika nedopisuji ani já, ani moje manželka. Došlo tak 
z Vaší strany k výše uvedené záměně osob a oslovil jste mého syna Jana Ušáka a jeho rodinu.

V této souvislosti bych z Vaší strany považoval za korektní písemnou omluvu a zveřejněné uvedení věci na pravou míru.
A teď k samé podstatě Vašeho návrhu - cit.: ,,udělejte něco pro své město, je to ve vašich profesních možnostech".
Severočeská dopravní policie vykonává působnosti na teritoriu deseti okresů původního Severočeského kraje. V řeči čísel je to 40 km dálnic, 

849 km silnic 1. třídy, 1196 km silnic 2. třídy, 4052 km silnic 3. třídy, což je celkem včetně místních komunikací 10694 km.
Nechci zde uvádět příklady měst, kde je provoz nákladní dopravy významně větší zátěží a dojít tím k zjednodušenému závěru ( buďme rádi za to 

co máme, jinde jsou na tom hůř ).
Jednou z nosných priorit Policie České republiky je dohled na bezpečnost a plynulost silničního provozu. To znamená, že praktický výkon 

služby je směrován právě do míst zvýšeného nápadu dopravních nehod a páchání závažných přestupků k těmto nehodám vedoucím. Vyhodnocují 
se časy dopravních nehod a jejich příčiny a vliv jejich účastníků a to jak na vznik nehody tak i na závažnost jejího následku. To je vedle prevence     
(osvěty) směrem k účastníkům provozu a dopravnímu inženýringu velmi zjednodušeně schéma preventivního působení dopravní policie k zvýšení 
bezpečnosti provozu na pozemních komunikacích. Výsledky severočeské dopravní policie jsou dlouhodobě významně nad průměrem republiky     
a v některých aspektech dokonce již po několik let nejlepší. Zajímavým ukazatelem s vysokou vypovídací hodnotou o úrovni bezpečnosti na našich 
silnicích je např. tzv.: ,,bezpečnost teritoria" , tedy porovnávací údaj v němž je vyjádřeno, po kolika dopravních nehodách dojde statisticky            
k usmrcení osoby. Do září letošního roku to bylo v ČR průměrně 136,7 nehody, zatímco v Severočeském kraji umírá osoba průměrně až po 181,9 
nehodě.

Za 1. pololetí letošního roku příslušníci skupiny silničního dohledu ODP Správy severočeského kraje ( tzv. ,,krajská dopravka - nikoliv okresní" 
) prováděli dohled na bezpečnost silničního provozu v Benešově nad Ploučnicí 13krát a zjistili přitom 31 závažných dopravních přestupků a jeden 
trestný čin. Celkové výsledky a podrobné rozbory jsou přístupné na webových stránkách PČR www.policie.cz.

Nemohu a nebudu nadužívat své postavení k tomu, abych z důvodu své místní občanské příslušnosti k Benešovu nad Ploučnicí toto město 
nedůvodně zvýhodňoval. Snížení nejzávažnějších následků dopravní nehodovosti v kraji je i mým prvořadým cílem a jakákoliv tragická dopravní 
nehoda cca od Tanvaldu za Ostrov nad Ohří má, jak jistě chápete, větší význam a dopad než v noci subjektivně vnímaný hlučnější průjezd nákladní 
soupravy městem po silnici k tomu určené.

Páteřní komunikace procházející Benešovem nad Ploučnicí - silnice 2. třídy 2/262 je v majetku Ústeckého kraje a jak jistě víte, je i Krajský úřad 
Ústeckého kraje tím orgánem, který může vydat rozhodnutí účině omezující provoz některého druhu motorových vozidel na takové komunikaci. 
Není to tedy policie, kdo může provoz nákladní dopravy omezit nebo zakázat. Policie by pouze dodržování takového hypotetického zákazu 
kontrolovala. Ze zkušenosti vím, že silnice 2/262 je možnou objezdovou trasou k silnici 1. třídy 1/13 a nemyslím si, že by zákaz nebo omezení 
tranzitní nákladní dopravy Benešovem nad Ploučnicí bylo systémovým řešením, odpovídají-li současně svými parametry únosnosti takové 
dopravy mostky a propustě pod touto silnicí. Přitom mě jako občanovi a účastníku silničního provozu ve městě stejně jako Vám tento provoz těžké 
nákladní dopravy nevyhovuje a jeho rizika si dostatečně dobře uvědomuji. Máte-li na mysli vytvoření speciálního místa na kontrolu nákladní 
dopravy na teritoriu města Benešov nad Ploučnicí, ujišťuji Vás, vážený pane Radku Leknere - - místostarosto, že dopravní policie Správy 
severočeského kraje tento záměr podpoří, bude participovat na jeho výběru i úpravě a že jej také v souladu se zájmy města bude při své činnosti 
využívat. Konkrétní technické specifikace však přesahují rámec tohoto příspěvku a jsou diskutovatelné skutečně v užším odborném kruhu.

                              Jiří Ušák

Z redakční pošty

Vážený pane plukovníku Jiří Ušáku, měst a obcí, která pro své strážníky nakupují dopravních prostředků.
mobilní radary a suplují tak nedostatečný děkuji vám za podané informace. Na Protože majitelé nemovitostí na Česko-
dozor s tátní  dopravní  pol icie  nad papíře to vypadá hezky, reálné vnímání lipské a Děčínské ulici asi nebudou spokojeni 
automobilovým provozem.dopravní policie je pro občana pohybujícího s vaším vyjádřením, myslím, že je v mých 

se po našich silnicích, zdá se mi, ovšem Na vašem webu mě zaujaly i výsledky silách zařídit vám exkurzi u některého z oby-
poněkud odlišné. Využil jsem vaší nabídky   d  opravně bezpečnostní akce, která se vatelů, aby jste mohl posoudit, nakolik je 
a prošel si webové stránky policie i jiné uskutečnila ve středu 8. října a byla zaměřena jejich vnímání hlučnějšího průjezdu ná-
internetové zdroje. Zjistil jsem, že plná na nákladní dopravu. V severních Čechách do kladních souprav pouze subjektivní 
polovina příslušníků dopravní policie se ní policie nasadila 95 policistů, kteří záležitostí.
věnuje jen řešení dopravních nehod. Není zkontrolovali 940 vozidel a zjistili celkem Osobně se zájmem sleduji probíhající 
proto divu, že z pohledu řidiče se přítomnost 354 dopravní přestupky - tzn. 1 dopravní snahu o reformu policie. Vítám nákup nových 
dopravních policistů na silnicích smrskne na přestupek na méně než každé třetí nákladní služebních vozů i změny ve vedení dopravní 
občasné měření rychlosti především na auto! Nejčastějším prohřeškem bylo policie. Přeju vám hodně zdaru ve vaší práci! 
rovných úsecích několik desítek až stovek překročení nejvyšší povolené rychlosti (120 Radek Lekner
metrů před koncem obce. Přitom ze statistik případů), stejný počet vozidel byl                  

P.S. Opětovně prosím o volbu jiného zveřejněných na vašich internetových v nevyhovujícím technickém stavu. I z toho 
způsobu komunikace než dopisování si stránkách vyplývá, že v období leden – srpen mi vyplývá, že by se dopravní policie měla 
prostřednictvím Benešovských Novin. došlo na silnicích ve vaší správě k celkem více zaměřit i na kontrolu nákladních vozidel 
Upřednostním elektronickou poštu, můj mail 6519 nehodám, u kterých byl jako příčina a svůj povzdech nad situací v Benešově citím 
je lekner@benesovnpl.cz. Vaše příspěvky označen způsob jízdy. Z důvodu rychlosti jako oprávněný. Na tomto místě bych vám rád 
pak také nebudeme muset přepisovat oproti tomu došlo k 2279 nehodám. Pokud je poděkoval za nabídku spolupráce při výběru 
z papíru. Přidávání stránek citelně narušuje jedna z nosných priorit dopravní policie ČR speciálního místa na kontrolu nákladní 
rozpočet BN. Jako odpovědná osoba děkuji dohled na bezpečnost a plynulost silničního dopravy - v této záležitosti vás bude po naší 
za pochopení! Vaše poštovní adresa, telefonní provozu, s politováním musím konstatovat, domluvě kontaktovat pan starosta. Určitě 
číslo či jiný kontakt mi bohužel nebyly           že se domnívám, že tuto svoji úlohu bychom uvítali také častější kontroly 
a nejsou známy.v současné době neplní dostatečně a není to zaměřené nejen na měření rychlosti, ale 

jen záležitost severních Čech. I proto se především na způsob jízdy, alkohol za 
možná v naší republice objevují iniciativy volantem či technickou způsobilost 
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Výstava drobného hospodářského zvířectva

Výstava holubů byla v rozsahu 13 voliér, 
posouzení provedl Vladimír Záhora a byli 
oceněni: Český stavák sedlatý černý - Michel 
Jaromír, Rakovnický kotrlák červený sedlatý  
Šimic Karel a Český stavák modrý Straka 
Alexander. 

V expozici drůbeže bylo k vidění 12 voliér 
o 8 plemenech hrabavé i vodní drůbeže,         
v letošním roce byla nebodovaná. Věříme,      
že zájem chovat a vystavovat čistokrevnou 
drůbež v našem okrese se opět zvýší, 
abychom mohli v příštím roce uspořádat 
řádné posouzení této odbornosti. 

V letošním roce proběhla první ukázková 
Základní organizace Českého svazu expozice morčat o počtu 25 zvířat, které se 

chovatelů uspořádala v sobotu 27. září 2008   zúčastnilo 6 chovatelů. Výstavní výbor jim 
v areálu u termálního koupaliště okresní udělil pamětní medaile. I v této nové 
výstavu mladých králíků rozšířenou              odbornosti, zda-li bude v příštím roce 
o expozici stříbřitých malých králíků, místní po t řebný  zá jem,  rád i  uspořádáme 
výstavu holubů a drůbeže a letos byla k vidění ohodnocení.  
i čistokrevná morčata. Z méně rozšířených byla na naší výstavě 

Výstavu obeslalo celkem 34 vystavovatelů vystavena plemena: Činčila velká modrá, 
z okresů Česká Lípa, Děčín, Teplice a Ústí králík Teddy a holub Turecký Tleskač takla. 
nad Labem. Vystaveno bylo 160 králíků,       Slunečné počasí tentokrát naší akci podpořilo 
31 plemen a barevných rázů. Posouzení zvířat a výstava se těšila slušné návštěvnosti z řad 
provedli př. Král Václav a expozici stříbřitých chovatelů a rodin s dětmi z našeho městečka. 
posoudil garant z řad klubu př. Michel Po slavnostním předání cen též řada 
Jaromír. Rozhodli o udělení 14 čestných cen. návštěvníků využila možnost chovatelského 

Ceny obdrželi za kolekce: Martinová posezení u dobrého občerstvení. Více o naší 
Jaroslava BO 376 b., Veletová Marie Čv     činnosti na www.cschbenepl.estranky.cz.
377 b., Horyna František Vm 283,5 b., Vorel                Luděk Smejkal, jednatel výstavy  
Jaroslav Vb 285 b., Novák Evžen Abčo                    ZO ČSCH Benešov nad Ploučnicí
285 b., Michel Jaromír Sč 380 b., Záhrubský 
Martin Sž 380 b. a Pechanec Stanislav Sm   

Akci finančně podpořilo město Benešov 377 b. 
nad Ploučnicí.Jednotlivci: Slunéčko Jiří Vš 95,5,b., 

Kalvoda Martin ČL 95 b., Tóth Michal Čm 
95,5 b., Kvapil Jaroslav st. ZHb 95 b., 
Ležalová Mirka ZRč 95 b. a Kvapil Jaroslav 
ml. Ssv 95,5 b. 

Dále proběhla okresní soutěž organizací. 
Soutěže se z celkového počtu 12 organizací 
na našem okrese zůčastnilo 7, podmínky 
splnilo 5 organizací a umístily se takto: 

1. místo  Česká Kamenice 948,5 b., 
2. místo - Boletice nad Labem 941 b., 
3. místo Benešov nad Ploučnicí 940 b., 
4. místo  Březiny 935,5 b. 
5. místo - Malá Veleň 933 b. 

Benešovští hasiči jsou
sedmí nejlepší v okrese!

Hasičská soutěž Děčínského deníku je       
u konce. Benešovský sbor dobrovolných 
hasičů si vysloužil pěkné sedmé místo.        
Do soutěže se přihlásilo celkem sedmnáct 
sborů. Klání probíhalo již od září a mělo dvě 
kola. Do druhého postoupilo sedm jednotek, 
kterým dali čtenáři v první kole nejvíce hlasů. 
Jak již bylo řečeno, naši skončili na sedmém 
místě, čtenáři je podpořili 437 hlasy. Vítězem 
se stal SDH Horní Žleb s mnohonásobně 
v y š š í m  p o č t e m  z í s k a n ý c h  b o d ů .  
V internetové anketě se mu podařilo získat 
celkem 2838 bodů, za tištěné kupóny 
z deníku, které platily za tři body, pak dalších 
283. Soutěž uspořádal Děčínský Deník        
ve spolupráci s městy a obcemi. 

    (ah)

Výsledky:
1. Horní Žleb 
   - v anketě 2838, kupony 283, celkem 3685
2. Jílové 
   - v anketě 2775, kupony 109, celkem 3102
3. Boletice 
   - v anketě 2024, kupony 117, celkem 2375
4. Markvartice 
   - v anketě 746, kupony 164, celkem 1238
5. Šluknov 
   - v anketě 725, kupony 47, celkem 866
6. Dolní Habartice 
   - v anketě 405, kupony 95, celkem 690
7. Benešov nad Ploučnicí 
   - v anketě 152, kupony 95, celkem 437

Vyrazíte i Vy
na lampiónový

průvod?
17. listopadu 2008 v 17:00 hodin

Sraz u nové školy

až 50 000 Kč

www.smartpujcka.cz

RPSN od 145,93%



Volby 2008 v Benešově nad Ploučnicí

1. Kolo:

2. Kolo:
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Pět generací žen
Nebývá tak často, že se v rodině sejde 5 

generací žen. Jednu takovou rodinku jsem 
objevila i u nás v Benešově nad Ploučnicí. 
V létě jsem měla možnost setkat se s nimi se 
Všemi najednou. Nejstarší ze všech žen je 
paní Štěpánka Hamáčková, pak je její dcera 
Zdena, vnučka Zdena, pravnučka Lucka        
a prapravnučka malá Karolínka. Ta je 
poupátkem celé rodiny. Rozdíl mezi nejstarší 
a nejmladší ženou je celých 93 let. Paní 
Štěpánka Hamáčková pochází ze Slovenska 
od Hlohovce. Její rodiče se tak vysokého 
věku nedožili. Maminka zemřela v 62 letech   
a tatínek v 56 letech. Bylo jich celkem 10 dětí. 
Ona je již od 14 let v Čechách. Povídala: 
“Lidi si myslí, že jsem v životě nic nedělala, 
když tak dobře vypadám“. Ona ale říkala,      
že se v životě moc nadřela, protože pracovala 
na poli. Vychovala 3 děti, dva kluky a jednu 
dceru. Nyní se těší z toho, když se sejdou 
všichni najednou. To je potom u nich živo. 
Nezbývá než jim popřát, aby to bylo ještě 
hodně dlouho a ve zdraví se spolu těšili 
dalších pár let. 

                                              Lída Šumová

Zubní pohotovost 
listopad a prosinec

8. - 9. 11. 2008 
MUDr. Hladík Pavel, Weberova 1537/7,

Děčín VI-Letná, tel.: 412 539 298
15. - 17. 11. 2008 

MUDr. Křemen Adolf, Teplická 270,
Jílové, tel.: 412 550 343

29. - 30. 11. 2008 
MUDr. Voborská Oluša Myslbekova 404/23,

Děčín, tel.: 412 519 624
6. - 7. 12. 2008 

MUDr. Vojtěch Vladimír, U Plovárny 1190/14,
Děčín, tel.: 412 502 216

13. - 14. 12. 2008 
MUDr. Bolfíková Renata, Varšavská 1863/7,

Děčín VI-Letná, tel.: 412 535 930
20. - 21. 12. 2008 

MUDr. Janda Zdeněk, Čs. legií 1083/10,
Děčín IV-Podmokly,  tel.: 412 532 216

24. 12. 2008 
MUDr. Křemen Adolf, Teplická 270,

Jílové, tel.: 412 550 343
25. 12. 2008 

MUDr. Vojtěch Vladimír, U Plovárny 1190/14,
Děčín, tel.: 412 502 216

26. 12. 2008 
MUDr. Charvát Tomáš, U Přívozu 18/4,
Děčín III-Staré Město, tel.: 412 511 619

27. - 28. 12. 2008 
MUDr. Lisachenko Vladyslav, J. Š. Baara 26,

Děčín, tel.: 412 507 588
1. 1. 2009 

MUDr. Charvát Pavel, J. Š. Baara 692/26,
Děčín V-Rozbělesy, tel.: 412 507 588 

Ordinační hodiny: 08:00 – 11:00 hod.
Rozpis je aktualizován dle podkladů od stoma-
tologů, přesto ale doporučujeme správnost 
uvedených informací před návštěvou lékaře 
vždy telefonicky ověřit.

Letošní Svatováclavský jarmark se takové naše stálice a na které se můžeme vždy 
uskutečnil 28.10.2008 za přispění pěkného obrátit i když ekonomická situace v Benešově 
počasí, Města Benešov nad Ploučnicí, n. Pl. není ta nejlepší. Týká se to těchto 
podnikatelů města, Služeb města Benešova, podnikatelů a dalších osob, bez jejichž 
městské policie a Sboru pomoci by nebylo možné se obejít.

dobrovolných hasičů Benešov n.Pl. Manželé Savčukovi KOVO, HOTEL 
JELEN Bergmanovi, MOPSERVIS  Pechovi, Je nám známo, že ne vše se vždy              
NARVA, NIKOH opravy strojů na 05, do úplného detailu podaří a že se naskytne       
AUTOBAZAR - p. Ťukálek, CUKRÁRNA i místo na oprávněnou kritiku. Jelikož naše 
STRNADOVI - sponzor sboru Klubko          snaha směřuje k tomu, abychom vás každým 
a Klubíčko, p. Kofroň APARTMAN, rokem něčím novým překvapili a to 
BARDZÁKOVI - stavební práce, SAMO-samozřejmě vede i k věcem negativním.        
OBSLUHA POTRAVINY - pí. Jedličková, A proto přivítáme každý pozitivní nápad          
JÍDELNA - p. Pirzkallová, p. Vorlová i v případě vašeho drobného přání, které by 
zapůjčení Kovárny, p. Svoboda za poskytnutí přispělo k vaší dobré náladě.
prodejních prostor pro naše zázemí, Jsme ale vždy vázány cenami a také dobré   
AUTOSERVIS p. Rudolf, pí. Šumová, pí. a srdečné podpory našich němých sponzorů.
Hablerová za prodej u zabijačky, děti paní Vrátíme se v krátkosti i k letošnímu počasí, 
učitelky Šindlerové při vybírání peněz, Sbor které bylo na nás nadmíru shovívavé,         
dobrovolných hasičů při pomoci u zabijačky, bez něhož by byla naše snaha i když sebelepší 
PEKÁRNA Dyno  Diringelovi, p. Procházka poloviční.
z Děčína.Nyní k poděkování  letošní přístup Města 

Na úplný konec chceme poděkovat všem Benešov n. Pl. si nemůžeme vynachválit ve 
občanům i z přilehlých obcí, kteří poctili svou všem nám vyšli vstříc a spolupráce byla 
návštěvou a přispěli svým vstupným ve formě vynikající. Moc děkujeme a těšíme se na 
dvacetikoruny a tak se stali sami sponzory     příští rok.
a podílníky na úspěchu celé akce.Velký dík zaměstnancům Služeb města 

Za to všem děkujeme a těšíme se na příští Benešova n. Pl. pod vedením p. Neliby, kteří 
rok.vše dovedli včetně úklidu ke vší spokojenosti 

                                   Za jarmareční výbor                                                         do konce.
                                     Marta MedalováTeď další díky podnikatelům, kteří jsou 

IV. Svatováclavský jarmark

Rádi bychom touto cestou oslovili firmy     
o sponzorský dar na Mikuláškou zábavu pro 
děti, která se bude konat v Benešově nad 
Ploučnicí dne 6. prosince 2008 v místním 
zrekonstruovaném kině.

Při vstupu dostane každé dítě mikuláškou 
nadílku,která se bude odvíjet dle získaných 
prostředků či jiných darů. 

Bližší info: Zuzana Myškovská, tel.: 731 778 860 

Výzva
Velký dík všem sponzorům za odměny 

dětským účastníkům Pohádkového lesa.
Jmenovitě: Cukrárna Pusinka, zelenina     

p. Urxová, manželé Vernerovi a restaurace 

Rio. Poděkování patří také Radě města         

za poskytnutí finančního příspěvku.
          MC Medvídek Ben

Poděkování

NA PRODEJ - Nový RD 4+1v Kamenickém Šenově

Kolaudace 2005, garáž, dílna, zahrada. 
Klidné místo nedaleko centra. Všechny IS. Topení ÚT plyn, v kuchyni, 

WC a 2 koupelnách podlahové. Zatepleno, plastová okna. 
Cena: 3.500.000,- Kč k jednání.

www.kp-real.cz,  tel.: 777 269 906

REALITNÍ KANCELÁŘ
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Nové knihy v městské knihovněJubilanti - listopad 2008

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí a především 

pevné zdraví.

automechanik Danny vyrazí se snoubenkou Romány pro ženy
na večeři do luxusní čtvrti. Zkříží cestu Bassett, Alexandra - Uspěchané zásnuby  
právníkovi Spenceru Craigovi. O pár hodin - Abigail se považuje za ošklivé káčátko, 
později je Danny zatčen, obviněn z vraždy     kterému není souzeno potkat muže svých snů. 
a odsouzen k dvaceti letům vězení. Co se onu A tak lásku prožívá alespoň v románech, které 
noc vlastně stalo? Jak je možné, že Craig tajně pod pseudonymem vydává. Její dvě 
podal nezvratné svědectví o Dannyho vině?sestry myslí jen na módu a ženichy, zatím co 

Bass, Jefferson - Z masa a kostí - doktor ona se pilně vzdělává. Jejich poklidné dny na 
Bill Brockton, zakladatel proslulé Farmy venkově však převrátí naruby jediná večeře 
mrtvol, výzkumného pracoviště Univerzity s neobvyklým hostem.
Tennessee, je přičiněním soudní patoložky Mansell, Jill - Nabídka jaká se neodmítá  
Jessaminy Carterové zainteresován             - sedmnáctiletá a už jí život uštědřil velkou 
na vyřízení záhady smrti brutálně ubitého ránu. Dostala nabídku, která se jen těžko 
mladého muže oblečeného jako prostitutka. odmítá, zvlášť když může zachránit 
Oba soudní znalci jsou na prahu rozluštění milovanou osobu….
případu, když dojde k dramatickému zvratu.Cabot, Meg - Úspěšná smolařka - k čemu 

je plánovat si budoucnost, když se vám smůla 
lepí na paty? Hlavní hrdinka Lizzie totiž Z lékařského prostředí
neudrží jazyk za zuby. Nejenže na sebe Wyler, Allen - Fatální omyl - v nemocnici 
prozradí kdeco. Ona totiž vybrebentí úplně zemře mladý muž na nezvladatelný otok 
všechno! mozku. Doktor Tyler Mathews pátrá            

po příčině a dospěje k děsivému odhalení. 
V tu chvíli začíná jít nejen o jeho život, ale      Napětí 
i o životy dalších pacientů.Archer, Jefferey - Čas pomsty - měl to být 

kouzelný, romantický večer. Mladý 

Brejša Jaromír
Sýkorová Vlasta
Bambasová Eva
Šlechtová Pavla

Malý Pavel
Němcová Olga

Novák Alois
Šulc Bohumír

Kucharová Helena
Belatková Božena

Kolář Vítězslav
Knapová Věra
Loudová Marie

Pospíšilová Libuše
Sladomel Josef

Tesař Jiří
Novák Karel
Tvardzik Jan
Peč František

Kremlová Květoslava
Slowíková Marie
Pelikánová Eva
Kaletusová Věra
Vaňha Stanislav
Dolejš František
Horvát Michal

Kukačka Blahoslav
Valátová Irena

Čapková Růžena
Frőhlichová Helena

Pipková Věra
Kaufmannová Rozalia

Kubínová Marie

Vzpomínka
Dne 23. listopadu 2008 uplyne první 

smutné výročí, kdy nás ve věku 58 let 
beze slůvka rozloučení navždy opustil náš 

drahý  a milovaný syn, manžel, bratr, 
tatínek a dědeček pan Jaroslav Hendrich. 

S bolestí v srdci stále vzpomínají 
a nikdy nezapomenou rodiče, manželka, 

sourozenci, děti a vnoučata 
Petruška a Samíček. 

Děkujeme všem za tichou vzpomínku.

Dne 11. listopadu uplyne 
již 10 let od chvíle, kdy 
nás navždy opustil náš 

drahý manžel, otec    
a dědeček, pan Jan 
Peterka z Dolních 

Habartic. Děkujeme 
všem, kdož jste ho znali 
za tichou vzpomínku. 

Stále vzpomínají 
manželka Eliška a synové 
Jan a Jaroslav s rodinami.

Diamantová svatba
Manželé Vojtěch a Marie Miščíkovi oslaví 

výročí 60 let společného soužití. Jejich svatba 
se konala 14. listopadu 1948. 

Blahopřejeme!

Dne 25.10.2008 

uplynulo již 5 let 
od úmrtí pana 

Josefa Vegnera. 

Vzpomíná manželka 
Anna, dcery Zlata
a Alena a ostatní

příbuzní a přátelé.

Rozšíření úředních hodin Upozornění
Upozorňujeme občany, že svoz pytlů 
s recyklovatelným odpadem probíhá 

každé druhé úterý v sudé týdny. 
Pozor, na podzim a v zimě již           

v odpoledních hodinách, pytle proto 
vystavujte před domy nejlépe          

v úterý ráno či dopoledne. Příští 
svoz proběhne 25. 11. a 9. 12. 2008.

Ve dnech 13. 10. - 16. 10. 2008 proběhla    p rací a výstava měla úspěch. Předpokládáme 
v Klubu důchodců Benešov nad Ploučnicí konání této výstavy i v příštím roce.
výstava ručních prací. Chtěl bych tímto poděkovat městu 

Slavnostního zahájení se zúčastnil starosta Benešov nad Ploučnicí a zdejšímu Klubu 
p. K. Vrbický a zástupci města z České důchodců za umožnění konání této akce.
Kamenice.                        OV SPCCH   Bělota Alois

Na výstavě se sešlo celkem 150 různých 

Poděkování
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Akce ve městě
Lampionový průvod

17. 11. 2008 v 17:00 hodin
sraz u nové školy.

Třídní schůzky
18. 11. 2008

Základní škola a Mateřská škola 
Benešov nad Ploučnicí, 
příspěvková organizace

volba zákonných zástupců 
do Školské rady.

Jednání kontrolního výboru 
městského zastupitelstva

19. 11. 2008 od 15:30 hodin
malá zasedací místnost MěÚ

veřejné jednání, zváni jsou i občané.

Kino: Mamma Mia!
22. 11. 2008 od 18:00 hodin

Městské kino Benešov nad Ploučnicí 
muzikál 2008 Velká Británie 

108 min., s titulky, vstup 70,- Kč.

Kino: Máj
28. 11. 2008 od 18:00 hodin

Městské kino Benešov nad Ploučnicí
poetický film ČR 2008, 76 min.

film na motivy básně K. H. Máchy
vstup 70,- Kč.

Rozsvícení vánočního stromu
28. 11. 2008 v 17:00 hod - náměstí

připravuje: Základní škola a Mateřská 
škola Benešov nad Ploučnicí, 

příspěvková organizace.

Zastupitelstvo města
veřejné jednání

3. 12. 2008 od 17:00 hod.

Mikuláš ve škole
5. 12. 2008

1. st. ZŠ, MŠ
Základní škola a Mateřská škola 

Benešov nad Ploučnicí, 
příspěvková organizace.

Mikulášská v kině
6. prosince od 16.00 hodin

předprodej vstupenek -  Hodinářství     
a drogerie p. Zajan, vstup 30,- Kč.

Lucie ve škole
12. 12. 2008

Základní škola a Mateřská škola 
Benešov nad Ploučnicí, příspěvková 

organizace.

Kino: Hellboy II: Zlatá armáda
13. 12. 2008 od 18:00 hodin 

Městské kino Benešov nad Ploučnicí
akční drama USA 2008, 120 min.,

vstup 70,- Kč

Co se děje ve školce a ve škole?
cestách“ ukazuje, že hlavním cílem je naučit 
děti a mládež „ekologicky myslet“ a převzít 
jejich zodpovědnost za životní prostředí, ve 
kterém všichni žijeme.

Celá škola, od dětí v MŠ po nejstarší 
„deváťáky“ ze ZŠ, se zapojila do školního 
projektu Ježek. Cílem tohoto projektu je 
zajímavou a zábavnou formou rozvíjet 
všechny kompetence v rámci školního 
vzdělávacího programu naší školy. Co 
všechno chce škola v rámci tohoto projektu 
dosáhnout, najdete na internetových 
stránkách školy  www.zsbnpl.cz.

                 Mgr. Miroslava Šmídová
Na začátku října se ve škole uskutečnil pro        zástupkyně ředitelky ZŠ Benešov n.Pl.

žáky 8. a 9. tříd již 3. ročník soutěže 
„Přírodovědný klokan“, soutěže ve znalo-
stech přírodovědných předmětů matematiky, 
chemie, fyziky a přírodopisu. Cílem soutěže 
je zvýšit zájem žáků o tyto předměty. Soutěže 
se v kategorii Kadet pro ZŠ zúčastnilo 18 
žáků.  Nejúspěšnějšími byli  Tereza 
Zemanová, Jaroslav Vlach  oba z 9.A a David 
Harwalík z 9.B.

6. a 7. října se pak všichni žáci mateřské      
i základní školy zúčastnili přednášky firmy 
ProEKO Varnsdorf na téma správné třídění 
odpadů. Přednášky s praktickými ukázkami 
realizoval mladý lektorský tým Domino.    
Už samotný název akce „Tonda Obal na 

Zpráva o letním keramickém kurzu, 
aneb jak jsme pracovali s hlínou

nádoby vytloukáním, válením, lepením, 
vyzkoušeli si glazury a barvítka a radovali se 
z vypálených artefaktů, které jsme finálně 
upravovali v elektrické peci.

Po měsíci (na konci září) jsme se sešli 
k výpalu v přírodní peci a navrch jsme ze 
sudu naplněného pilinami a kůrou vytvořili 
pec zakuřovací. Společně jsme strávili 
příjemný večer  u ohně a těšili se na druhý 
den, až pec vychladne a my uvidíme, zda se 
nám dílo podařilo.

Z pece jsme vyndali výrobky jako ze 
zakuřovací, což jsme kvitovali s jásotem. Čtyřdenního kurzu keramiky se na bene-
Nicméně naše přírodní pec neměla patřičný šovské základce zúčastnilo na sklonku 
tah, tudíž nás čekají ještě další úpravy. letošních velkých prázdnin celkem 17 lidí.
V příštím roce se chystáme uspořádat 

Práce probíhaly ve dvou rovinách - jednak společnou akci, kde budeme vyrábět zahradní 
jsme stavěli pec na vypalování keramiky, keramiku a pálit ji v přírodní, zakuřovací či 
jednak jsme vyráběli keramiku, abychom ji elektrické peci.
v nově postavené peci mohli vypálit.

Projekt byl spolufinancován Česko-
Skupina byla rozdělena na dvě party, které německým fondem budoucnosti.

se po půl dni střídaly. Výstavbu pece řídila 
                          Mgr. Dagmar Tesarčíkováakademická sochařka Mgr. Yvonne Lobos 

Chládková z katedry výchov uměním UJEP 
Ústí nad Labem. Byla to opravdu dřina, pec 
jsme se totiž pokoušeli postavit tradičním 
způsobem. Nakonec jsme ovšem použili 
výztuhu z drátů, dřeva a podobně a čtvrtý den 
pec stála. Nyní se musela alespoň měsíc 
vysoušet, což nám nevadilo, protože také 
výrobky z dílny potřebovaly nějaký čas na 
usušení.

Keramickou dílnu řídila Mgr. Věra 
Becková a nutno dodat, že výrobky jsou 
opravdu povedené. Frekventanti kurzu se 
učili točit na hrnčířském kruhu, vyrábět 


